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KO |E BILA
IZOLA
MEST
(Mef) Igor Franca me je 
podučil o tem, da bo Izola 
leta 2002 praznovala 750 
letnico mestnega statusa in 
da bi se bilo treba pripraviti 
na ta dogodek. V pripravah 
na to proslavo bi si morali 
zastaviti kar pomemben cilj:
Iz Izole spet narediti mesto.
Pa ne le dobiti status mestne 
občine, ki smo ga izgubili v 
primerjavi s Koprom, ki ta 
naziv že ima in Piranom, ki se 
zanj zelo poteguje. Sam 
naziv namreč še nepomeni, 
da bomo zares živeli v mestni 
občini. Mesto namreč nišo le 
hiše, niso le tlakovane ulice in 
ulična razsvetljava, ni le 
občinska hiša, ni le župan ali 
mestni redar. Mesto naredijo 
predvsem ljudje s svojimi 
navadami. Ni mesta brez 
meščanov. Izola je morda že 
bila mesto, toda danes ji za 
ta status manjkajo predvsem 
meščani. Ne gre za kakšno 
posebno kasto ali sloj ljudi, 
gre za ljudi z navadami 
meščanstva, za ljudi ki imajo 
enak odnos do materialnih in 
duhovnih vrednot, za ljudi, ki 
vidijo čez ograjo svojih 
zasebnih interesov, ki vedo 
kaj o preteklosti in želijo 
odkrivati prihodnost.
Verjamem, da bolj ali manj 
vsi vemo, od kod smo se 
priklatili v te kraje. Eni iz 
brezperspektivnih Brkinov, 
drugi iz lačnih Haloz, tretji iz, 
od boga pozabljene Istre.
Naselili smo se v mestne hiše, 
toda nismo se nalezli 
njihovega duha. V srcu in v 
glavi je ostala hiša na deželi, 
ostal je vinograd ali njiva, 
ostali so kamniti mejniki in 
nenehni občutek 
ogroženosti. Zato je nastalo 
novo jagodje, nastala je Mala 
Seva, zrasel aared, se 
razpotegnila Malija, nastaja 
Kredo. Meščani nikoli ne bežijo iz mesta. Izola bo 
prva, ki bo praznovala tričetrt tisočletja mestnega 
statusa, na proslavi pa bodo v prvi vrsti sedeli 
vaščani.

IC Banka Koper

3. julij 1997
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Med tistimi, ki jim je Ferus 
Mustafov razvnel noge, boke, 
ramena in dlani je bila tudi 
Koprčanka z izolskim 
rodovnikom, Marija Gombač, 
ki se je nekateri spominjajo še 
kot igralke v slovenskem filmu 
Sončni krik, zdaj pa poučuje 
klavir na koprski glasbeni šoli, 
se veseli življenja s 
Slobodanom Valentinčičem, 
ex. odgovornim urednikom 
Primorskih novic in redno 
obiskuje Mediteran festival.

Neva Zajc, direktorica 
Primorskega poletnega 
festivala, predvsem pa 
Izolanka, ki deluje 
lokalno in razmišlja 
globalno ("Pariz je le 
veliko predmestje Izole") 
je bila dobre volje, čeprav 
nihče ni videl, da bi tudi 
plesala v kolu. "Ona je 
plesala", je pokazala na 
sodelavko Ireno Urbič, ta

Začetek Mediteran festivala je, kot običajno, minil v znamenju panike, pa je zbežala s fotografije, 
pomanjkanja vsega in k sreči ob pomoči mnogih prostovoljcev. Med temi so 
bile tudi članice izolske likovne skupine Tuba, ki so v slabih dveh urah 
poslikale 10 kvadratnih metrov žaklovine. Čeprav so risale Izolo so nekateri v 
risbi prepoznali Koper, kar seje kasneje izkazalo kot "možno". Vse aktivistke 
izolskega društva so bile namreč iz Kopra. Ingrid Knez, ki skupino vodi, je 
sicer Izolanka, vendar je bila zaradi opravičljivih razlogov (dojenje op.a.) 
začasno odsotna.
Med obiskovalci koncerta je bila posebej opažena prisotnost Pečanovih. Skupaj 
jih je bilo za en kombi, ploskali so dobro, plesali pa bolj malo.

Bilo je videti veliko znanih obrazov, od Sonje 
Kranjec (Primorske novice) do Irene Urbič in 
Neve Zajc (PPF), opažen pa je bil tudi Jan 
Plestenjak, ki je bil opremljen z berglami, kar da 
slutiti, da na festival ni prišel peš.

Posebej napeto je bilo ob odru, kjer je bilo treba 
napeljati posebni električni kabel za luči in del 
monitorjev. Večina otrok in ostalih potencialnih 
prekinjevalcev električnega toka se je previdno 
izognila kablom, vse dokler ni na sceno stopil 
Davorin Marc, naš tehnični direktor v funkciji 
fotografa. Nastala je popolna tema, Ferus je igral, 
električist Mef pa je še pravi čas prišel do omarice 
in naredil luč. Kot bi rekli, nekoč bratje Srbi: "Ko če 
koga ako ne svog svoga."

"Ma kaj boš mene sliko, susjed. Pa nisem ti jaz 
županja. Jaz sem samo soseda in sem prišla poslušat 
tega Ferusa. Moj mali je skoro zaspao, meni pa je 
lepo, ker dobro igraju. Izola rabi malo veselja 
poleti, samo ne mi tiste rokere dopeljati sem". Tako 
je rekla tetka Bosa in tako mora bit (skoraj).

SREČANJE GENERACIJE

Najlepše srečanje seje zgodilo že pred začetkom 
vaj. Po 30-tih letih sta se prvič srečala Ferus 
Mustafov in Tulio Furlanič (ex. Kameleon). 
Pred tremi desetletji sta skupaj igrala v vojaškem 
bendu v Ilirski Bistrici Zdaj sta oba zvezdi, oba 
lepše zgledata in oba sta bila objokana od 
veselja. Tuljo je še pred nastopom odhitel na 
šagro v Bertoke, Ferus pa se mu je (s skupino) 
pridružil po koncertu v Izoli. Kroniki o dogajanju 
na tistem prizorišču raje kar molčijo.

taBiLUjl

KONCERT
FERUS
MUSTAFOV
Sobota
28. junij 1997

fotografije: O. Hrandek, 
T. Ferluga, K. Bučar, D. 
Marc
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NAPOZABNO SREČANJE
(VO) Tako so menili udeleženci drugega srečanja obrtnikov Primorske, 
ki so se zbrali v Izoli in preživeli prijeten dan in prijetno noč v starem 
ribiškem mestecu. Sicer pa se je Srečanje obrtnikov Primorske začelo 
že dopoldne, ko so predsedniki, tajniki in člani izvršilnih odborov 
Obrtnih zbmic Kopra, Izole, Pirana, Nove Gorice, Ajdovščine in 
Tolmina razpravljali o tekočih vprašanjih, ki se žal prepočasi 
uresničujejo.
Porast obrtništva (v Izoli denimo kar četrtina prebivalstva živi od te 
dejavnosti) še ne pomeni veliko, o kakovostni rasti bi v današnjih 
pogojih gospodarjenja težko govorili. In kot je dejal Janko Paliska, 
predsednik izolske obrtne zbornice, gre pri večini novih podjetnikov 
zgolj za preživetje. O odpiranju novih delovnih mest - o tem kako naj bi 
obrt reševala armado brezposelnih - o tem lahko samo sanjamo. 
Pripravljenosti ni, predvsem tam, kjer bi morali stvari premikati na 
bolje. Velike obremenitve obrti zmanjšuje konkurenčnost in hkrati 
zapirajo vrata mladim, ki bi želeli poskusiti v tej smeri. Pa tudi 
birokratska papirnata vojna ne more peljati daleč.
In kaj storiti? Opozarjati? Da, tudi to je rešitev. Žal dolgotrajna. In ko 
so si primorski obrtniki izmenjali sicer grenke izkušnje, so na ladji 
Bonazza ob morskih dobrotah, pristni domači kapljici vsaj za trenutek 
pozabili na težave. In prav je tako. V prijetni družbi, ob odlični 
organizaciji domače obrtne zbornice, je vsaj za hip obrtništvo dobilo na 
pomenu. Žal le za kratek čas. Pa vendar je ob današnjem hitrem tempu 
življenja, takšno druženje še kako pomembno. To resnico so spoznali 
tudi novogoriški obrtniki, ki bodo za svoje člane v prvih julijski dneh 
prav tako organizirali srečanje na ladji. V Izoli. Tokrat drugič. Ladjo bo 
krmaril Izolan Loredano Bonazza. Pa mirno morje!

TABORNIKI SO ZAKURILI VELIK OGENJ
Ob 40 - letnici Odreda Jadranskih stražarjev so se Livade (vsaj 
njihov jugozahodni del) spremenile v pravi tabor, s šotori, velikim 
napisom na vhodu, jamborom z zastavo in tabornim ognjem. Po 
pripovedovanju tistih, ki so šli spat s TV Dnevnikom in onih, ki so šli 
domov ob zori, je bilo super in škoda, daje 40 letnica samo enkrat. 
Zaradi posebnih zaslug pri podžiganju Izole je častno mesto ob 
tabornem ognju dobil Lucio Gobbo (pa naj še kdo zanika povezavo 
tabornikov in partije op.a.), da bi bil ogenj bolj umirjen pa je poskrbel 
drugi starosta izolskih tabornikov, Rajko Mahne.
Na spodnji fotografiji pa je tisti, kije moral vse to pripraviti: Franko 
Slavec (Saredin z izolskim potnim listom) med bojnim posvetom. 
Skril seje Valdi Morato, ki je montiral luč, da so ponoči lahko našli 
ključ za odpiranje steklenic.

POZDRAVI 
SO DOBRODOŠLI
Hvala za vse mogoče pozdrave. Ce bo prostor jih bomo 
objavili, v nasprotnem pa jih bomo zataknili za ogledalo in 
počakali, da jih pospravi Marija Pianetzka, ki v Mandraču 
skrbi za to, da ne umremo od kakšne epidemije.

Med ljudmi se je spet pojavila igralka, slikarka in 
sploh vsestranska Ingrid Knez Njena odsotnost je 
opravičljiva, saj je morala po nujnih opravkih v 
porodnišnico in zdaj se hvali s štruco po imenu Miha, 
ki jo prevaža v otroškem vozičku. Desno je Andrej 
Kaluža (TV Koper), ki ima veijetno nekaj zaslug za 
ta dogodek, kako se to počne pa je zanimalo Robija 
Mozetiča (Radio Koper).
Boškin Edvin - Kuco je novi predsednik 
Odbojkarskega kluba Simonov zaliv Izola. Dobili smo

ga na Manziolijevem 
trgu, kjer je žalostno 
pogledoval proti 
oknu, da bi uvidel 
vesel obraz ubeglega 
prvega moža izolske 
ekipe, Igorja
Komadino, ki je že 
"zbrisal" v Salonit.

FOTOLITI SCANART. TISK
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NEABRAHAMOVEC
Sergio Gobbo jih nima dovolj za našo 
rubriko, pa si je vseeno prislužil ta 
kotiček. Verjeli ali ne, Sergio je rekel 
DA in zdaj je kuhan in pečen v pači, 
ki jo pripravlja soproga Doris, sicer 
hčerka akademskega kiparja Jožeta 
Pohlena Kraj bivališča je Grožnjan, 
telefonske številke ne bomo izdali.
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V JAGODJU PA ASFALTIRAJO
Letošnja pomlad je 
minila v znamenju 
asfaltiranj po krajevni 
skupnosti Jagodje. 
Potem ko so uredili 
večino cest v delu 
starega Jagodja so se te 
dni lotili še asfaltiranja 
cest od Belvedeija do 
Strunjana. Seveda so 
tudi tokrat pobudo 
prevzeli v Krajevni 
skupnosti, občani so 
obljubili sodelovanje in 
če bo šlo po navadi bo 
delo kmalu končano.

ITALIJANI ZASVINJALI NAŠO OBALO
Ob koncu tedna je morje na našo obalo naplavilo ogromno lesa in 
drugih odpadkov, ki so našo obalo spremenili v pravi svinjak. 
Naplavine so menda prišle iz Italije po tamkajšnjih velikih nalivih in 
poplavah. Komunala je še kolikor toliko hitro aktivirala čistilce, ki so 
morje očistili s kopnega, vodne pomoči pa ni bilo, saj je posebni čoln 
Hidra (škovacera) na remontu v izolski marini.

konzervna industrija d.d.

RIBJIH KONZERV

UGODNIH CENAH
od 7.7 do 12.71997

od 8.00 do 11.00 in 
od 13.00 do 16.00
Sobota 12.7.

od 8.00 do 12.00

V PROSTORIH DELAMARISA
Tovarniška 13 

inf.: tel.: 67 -566 int 19

23. SEJA OS IZOLAv

KONEC SE PRI DNEVU
Nadaljevanje 23. seje izolskega občinskega sveta je bilo neobičajno 
mirno in svetniki so vseh 11 točk dnevnega reda obdelali že v nekaj 
urah in sejo, po dolgem času, končali še pri dnevni svetlobi Ali je 
bila temu kriva vročina ali odsotnost nekaterih svetnikov se bo 
pokazalo na naslednjih sejah, mogoče pa je tudi, da je bila seja 
dovolj dobro pripravljena in stališča pred njo bolj ali manj usklajena. 
Občinski svetniki so na seji sprejeli odloke oziroma popravke odlokov o 
ustanovitvi izobraževalnih javnih zavodov, podeželje pa je bilo posebej 
veselo odloka o spremembi območja naselja Malija in o imenovanju 
naselja Nožed.
Kot je znano so se prebivalci tega naselja dolga leta potegovali, da bi 
dobili nazaj svoje staro ime, vendar je bilo to, zaradi zapletenih 
postopkov, vse prej kot lahko opravilo. Po številnih vlogah, razpravah in 
pritiskih pa se je vendarle premaknilo, bivši župan Gasparini je zastavil 
delo in ga pripeljal skoraj do konca, nova županja pa je le dodala piko na 
i, ko je odlok dala v sprejemanje občinskemu svetu.
Občinski svet je dal svoje soglasje k statutu javnega zavoda Center za 
šport Izola, poslušal poročilo ZTKD Izola o problematiki veslaškega 
kluba Argo (v bodoče bomo imeli dva veslaška kluba), potrdil predloge 
za občinske nagrade in priznanja, še najbolj zanimivo pa je bilo pri točki 
pobude in vprašanja svetnikov. Naj na kratko omenimo nekatere.
- Visokošolskemu središču v Kopru se predlaga, da odkupi sedanje 
prostore italijanske osnovne šole in odpre študijske programe 
jezikoslovja ali zgodovine, kar ima tudi v svojem razvojnem programu. 
Z oddajo teh prostorov bi občina poravnavala svoj dolg do 
visokošolskega središča. (Igor Franca)
- Županja naj vrne v sejno sobo napis "Delu čast in oblast", saj ta ni 
strankarsko, niti idejno sporen, delo pa je danes vredno več kot kdajkoli 
poprej. (Ivan Paliska)
- Občina mora zastaviti takšno politiko financiranja športa, da bo 
omogočala mladinski šport, vendar tudi vzpodbujala nastopanje v 
članskih konkurencah. (Vinko Gregorič)
- Nogometni klub naj pojasni, kako bo rešil problem tribun in lokalov 
pod njimi, ne da bo le obremenjeval občino s finančnimi zahtevami 
(Igor Franca)
- Zahtevamo odgovor, kako bo rešena problematika obnove pokopališča 
v Kortah (J.M .Vatovec)
- Kako to, da lokal v Zadružnem domu Korte še ni oddan, saj bi krajevna 
skupnost z njim lahko tržila in bi imela sredstva za delo (Bojan Zadel) - 
Županja je pojasnila, da je lokal oddan, vendar zbiranje potrebne 
dokumentacije traja že zelo dolgo zaradi neverjetnih zahtev 
zakonodajalca. Osebno se bo zavzela za pospešitev zbiranja 
dokumentacije, vendar bo to verjetno bolj malo pomagalo.
- Kulturni dom v Cetorah je bil občinska last, ko se je podrl pa ga je 
občina prepisala na krajevno skupnost. Takšno sprenevedanje je 
nesmiselno (Dino Dodič)

^CUNALNriO

^98.450,00
Z BARVNIM TISKALNIKOM LEXMARK 1020 215.250,00 SIT

PENTIUM 133 MHz, 12MB,BARVNI EKRAN, 
1.2 Gb trdi disk, CD-ROM 
MIŠICA, TIPKOVNICA 
GLASBENA KARTICA, ZVOČNIKI 
10 KOSOV ZGOŠČENKE 
ENCIKLOPEDIJE, IGRICE, PROGRAMI

elcom computersd.o.o.
Vojkovo nabrežje 23,6000 KOPER

MOŽNOST 
OBROČNEGA 

ODPLAČEVANJA

tel. 25-411,271-278
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IZJAVA ZA JAVNOST
Iz osnutka proračuna občine Izola za leto 1997, ki so ga dobili člani 
Odbora za gospodarstvo in finance izhaja, da niso zagotovljena 
sredstva za izdelavo projektne dokumentacije za nov zdravstveni 
dom. Ta investicija ni omenjena v nobeni postavki osnutka.
Vsi vemo, da brez projektne dokumentacije ni možno pridobiti niti 
gradbenega dovoljenja, kaj šele pričeti z investicijo. S tem se 
izgradnja novega zdravstvenega doma umika v vprašljivo 
prihodnost.
S tem je izničeno tudi dveletno delo gradbenega odbora, ki je med 
drugim pripravil tudi idejne projekte.
Ker je izgradnja novega zdravstvenega doma prioriteta naše 
stranke, predvsem pa v interesu Izolanov, ne bomo mogli podpreti 
takega proračuna, ki ne bo vseboval minimalnih potrebnih sredstev 
za zagon investicije.

Občinski odbor LDS

Aktualno

SO PREDPLAČILA RES TAKO NUJNA?
V izolski občini želijo v enkratnem znesku vnovčiti najemnine. 
Visoki zneski položnic za uporabo občinskega zemljišča, kjer v 
poletnem času gostinski delavci s senčniki zaščitijo goste pred 
pripeko, so v državi sicer nekaj vsakdanjega. Pa vendar se danes 
večini zdi, da so v Izoli le pretiravali. Kako v enkratnem znesku 
poravnati 300-500 tisoč tolarjev. Toliko znaša uporaba zemljišča za 
čas do oktobra letos
Denarja ni. Pa ne samo v občini Tudi pri gostincih ne, saj sezone 
praktično še ni Bo treba iskati posojilo pri banki. Ga bo moč sploh 
izplačati (seveda, zneski bodo znatno višji na račun obresti). In v 
takšni negotovosti bi morali imeti v Izoli razumevanje. To pomeni 
plačilo v dveh ali treh obrokih, najkasneje do oktobra, ki je kot 
zadnji mesec vključen v obračunu. V razvitejših državah ni 
predplačil. Vztrajanje na svojem pomeni siromašenje. Kljub 
pripravljenosti, da bodo obveznosti poravnane.
Bo država, oz. izolska občina, ki se bojda zavzema za turizem, znala 
prisluhniti gostincem. Prav bi bilo da, sicer so deklaracije samo 
mlatenje prazne slame. Vprašanje je le do kdaj?

Vlado Ostrouška

OBU lACEK
OBUTEV -CALZATURE

M.GORKI 2, IZOLA - ISOLA, tel.: 066/ 61 - 631

Mi vemo, kaj lahko obujete tudi pri 30°C!

ODPRTO: 8” -12” in 17" - 20", SOBOTA: od 8“ do 12m

NOVO!
CMDQ0(o^2E@C3^

Prejeli smo:
O SPREMEMBAH STATUTA
V javni razpravi je osnutek sprememb statuta občine Izola. Ob 
predlogu oblasti za spremembo statuta, se poraja vprašanje iskrenosti 
ter želje, da se statut spremeni v dobro krajanov. Zakaj ?
Predlagan način za zbiranje podpisov za zahtevo za zakonodajalni 
referendum ter ljudsko inicijativo nista enaka.
Ob pobudi za zakonodajalni referendum je potrebno zbrati 200 
neoverjenih podpisov. Zakon o referendumu predvideva za zbiranje 
40.000 podpisov, ob vložitvi pobude, priložiti 200 podpisov. 
Nesprejemljivo je, da naj bi za zbiranje 1.150 overjenih podpisov bilo 
potrebno za pobudo priložiti 200 podpisov. Število podpisov ob 
vložitvi pobude bi bilo potrebno ZMANJŠATI smiselno z zakonom. Za 
vložitev zahteve je potrebno zbrati 10% podpisov volivcev občine.To 
je okoli 1.150, na upravni enoti ob uradnih urah (pri državi), overjenih 
podpisov.
Za referendum ob ljudski inicijativi je potrebno zbrati 5% podpisov 
volivcev občine in sicer neoverjenih na seznamu.
Kot argument za tako, neživljensko metodo zbiranje pospisov so bili 
navedeni stroški za referendum. Stroški referenduma so v obeh 
primerih enaki, saj je potrebno izvesti referenduma na območju celotne 
občine. Potrebno je tiskati enako število glasovnic ter imenovati enako 
število volivnih odborov. Razlika je le v tem, da je izid 
zakonodajalnega referenduma (10%) volivcev za oblast obvezujoč, na 
rezultat posvetovalnega (ljudska inicijativa) referenduma pa se lahko 
požvižga, saj za njo ni obvezujoč.
Tako naravnano zbiranje podpisov je namenjeno le temu, da občani ne 
bi slučajo prišli do referenduma ter prisilili oblast, da ravna v skladu z 
odločitvijo občanov.
Upanje, da predlagane rešitve ne bodo sprejete v tej obliki, daje le to, 
da je za sprejem sprememb potrebna dvotretinska potrditev vseh 
svetnikov v občinskem svetu (to je 16 glasov). Vsekakor bi moralo biti 
zbiranje podpisov urejeno življensko.
Referendumom ter stroškom povezanimi z njimi se lahko izognemo s 
pametnimi rešitvami, kie ne bodo uperjene proti krajanom. Rešitve pa 
predlaga in izvaja le oblast.
P.S. Sicer pa, kako si oblast predstavlja sodelovanje z opozicijo, je 
pokazala podelitev priznanj občine, kjer ni podprla predloga krajanov 
za podelitev priznanja predsedniku sveta KS Jagodje - Dobrava g. 
Maksu Filipčiču. Na ta način spremebe statuta ne bodo sprejete še lep 
čas. Pobude vložene 18. decembra 1996 pa ostanejo še naprej 
zamrznjene, ter so s tem občanom kršene temeljne človekove pravice. 
Sicer pa za oblast to ni pomembno, pomembno je, da ostaja na oblasti.

A.P. Jagodje

ZAHVALA
Sponzoriranje zdravstva je bilo in tudi vedno bo način pomoči, 
ko se država pač odloči glede na svoje potrebe, zdravniki pa si 
lahko le želimo še bolj izkorisititi že obstoječe znanje ali pa 
usvojiti novo.
Dati nekaj od svojega zato, daje drugemu lažje ali bolje je 
znamenje tudi notranje blaginje. V imenu vseh tistih pacijentov, 
ki so jim težave omiljene in tistih, ki so zato popolnoma 
ozdraveli, se zahvaljujem za podporno gesto gospodu Dragu 
Filiputu.
Enaka zahvala velja tudi gospe Mariji Peršič.
S hvaležnostjo in s spoštovanjem

dr. med. Andrej Demikovič

(M) ^
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IZOLA, Ljubljanska 40, tel. 066 / 646 - 225

NAŠA POPULARNA CENA POLETJA 97 
|E 3.900 TOLARJEV!

OBLEKE - HLAČE - 
KRILA-BLUZE- 
TUNIKE - MAJICE...

'odprto
TUDI OB SOBOTAH

L do 20.30!!! j

^Bodite drugačni, oblačite se pri NINIl^
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PTT's NOT DEAD je rubrika v kateri objavljamo pisma bralcev 
Mandrača. To so lahko odgovori na pisanja drugih avtorjev, 
lastne pripombe ali pobude, izjavljanje lastnih mnenj in podobno. 
Po sklepu uredništva z dne, 8. junija 1997 si uredništvo pridržuje 
pravico ne objavljati ali ustrezno krajšati predolga ali 
ponavljajoča ter širši javnosti nezanimiva pisma.

DEPONIJA V "TRIKOTNIKU"
Pred dvema letoma je investitor izolske marine Marinvest pričel navažati in 
navozil cca 15.000 kubikov izkopnega materijala iz gradbišča centralnega 
objekta marine na njive ob parkirišču hrama Simonček .Prekril je cca 3000 
kv.metrov rodovitne zemlje. Po izjavi g. Branka Mahneta vse v soglasju z 
»Občinarji« in z namenom skorajšnje porabe te zemlje v marini (za pešpot pri 
Ribi, ploščad v marini .okoliške zelenice ter za potrebe zasutja centralnega 
objekta Amfora).
Stanovalci dela Morove, Ul.Oktobrske revolucije ter Tomažičeve (s hotelom 
Delfin vred) smo ob navažanju tega materijala morali prenašati hrup 
tovornjakov in neznosen prah, saj ni bilo nobenih protiprašnih ukrepov. Visoka 
deponija kamenja, zemlje in drugega materijala je slabi dve leti krasila 
turistično podobo Izole na tem območju -sicer pa se je skladala z idilo 
nedokančane Tomažičeve in dela Morove ulice.
Pred nekaj tedni je na deponijo prihrumel 30 tonski nakladač-goseničar (po 
asfaltu Morove ulice, brez vsake zaščite) in se je ponovno pričelo tihožitje s 
hrupom in prahom, vendar ne za prevoz materijala v smeri marine temveč v 
Koper (točneje v Luko Koper). Sprašujem skupaj z okoliškimi krajani, zakaj 
prihaja do takih nepremišljenih dejanj ter igranja s potrpljenjem prebivalcev na 
tem območju, da ne govorim o negospodarnosti dvakratnega nakladanja 
materijala in za nekaj let prezgodnjega uničenja rodovitnih njiv. Na osnovi 
izkušenj odgovora ne pričakujem, v kolikor pa bo, mu naj občani verjamejo po 
svoji presoji.
Sprašujem odgovorne, zakaj se pri delih v zvezi z marino gleda vse skozi prste? 
Od osnovne dokumentacije do izvajanja. Primer: promet skozi nedokončano 
križišče štirih cest seje dolgo odvijal brez vsakih prometnih znakov, sedaj je 
postavljena vertikalna cestna signalizacija ni pa harizontalne, da o označbah za 
prehode pešcev ne govorimo , čeprav smo v turistični sezoni in je prav tu 
mnogo pešcev. Križišče ni zgrajeno po odobrenih projektih, da o onesnaženju 
zraka in emisij nedovoljenega hrupa med gradnjo ne govorimo.
Kot zanimivost naj omenim ,da smo se morali pred več kot desetimi leti 
posamezni krajani (8 nas je bilo) zagovarjati pri sodniku za prekrške ker smo v 
grape ob njivah na mestu sedanje deponije zvozili nekaj samokolnic zemlje, 
danes ko bi naj bil večji red povsod, pa se za navedene nepravilnosti ne 
zagovarja nihče.
Akcija 1000 rož je hvalevredna, pa kaj nam to k izgledu Izole pomaga, če dobi 
turist že ob vstopu v Izolo po glavni vpadnici, to je Morovi ulici, vtis nereda, ko 
pogleda na razrit bodoči pločnik (izvajalci so pod vodstvom Marininvesta tega 
že dvakrat zasuli z gramozom in ga ponovno razkopali- sedaj je grobo zasut in 
nepočiščen, za grobo ureditev manjka nekaj kamionov gramoza in nekaj ur 
dela). Slična slika se kaže ob Tomažičevi ulici pa ne gre za dokončanje del če ni 
denarja, ampak le za ureditev- imenuj mo-gradbišča.
Vse navedeno je povezano z izgradnjo objektov marine in je odraz odnosa 
investitorja marine do občanov in izgleda Izole.

Anton Horvat, Izola

MARINCI IN PRIMORCI.
V zadnjem Mandraču smo lahko prebrali dokaj pesimistično razglabljanje o 
dogodku, kije dodobra razgibal našo obalo in še velik del Slovenije. Že naslov 
članka je karakterističen: Marinci in gostinci.
Bo kar držalo, daje pri nas merilo uspešnosti neke prireditve, koliko in kakšne 
alkoholne pijače prestižnih sort je steklo po grlih. Tokrat je ta pokazatelj 
resnično dal porazno sliko. Ni bilo pravih pivcev s tako velike ladje, ki 
zaposluje za pol Izole ljudi. To je tisto, kar razveseljuje. Na ladji so mladi, 
ljudje, ki jim alkohol ne pomeni tistega, na kar so: naši gostinci računali in kar 
je pri nas še vedno del nacionalne identitete. To je prva, razveseljiva 
ugotovitev.

Druga, še pomembnejša, pa se mi zdi dejavnost teh mladih ljudi na 
humanitarnem področju. Imela sem priliko sodelovati na srečanju z marinci v 
Kopru in sicer v delavnicah za delo pod posebnimi pogoji. Ekipa 25 mladih 
marincev bele in črne rase, obeh spolov se je lotila in tudi uspešno izvedla 
pleskanje fasade tega objekta. Del te akcije lahko dokumentiram s priloženo 
fotografijo. Sledilo je prijateljsko srečanje, kije odkrilo dušo teh mladih ljudi, 
ki so z vsem spoštavanjem izražali svoj odnos do prizadetih. Teh akcij s 
podobno vsebino je bilo več, za nekatere sem izvedela iz sredstev obveščanja: 
Sola v Hrvatinih, avla rdečega križa v Kopru, veroučni prostor v koprskem 
župnišču, dočim se je 60 marincev po informaciji v Delu udeležilo urejanja 
okolice bivalne skupnosti Barka v Zbiljah. Naj dodam še nekaj akcij s 
kulturnega področja. Koncert v gledališčih v Kopru in Portorožu je napolnil 
dvorani. Izkupička, predpostavljam, niso kasirali gostje. Tudi nastop pevcev 
črnskih pesmi v koprski stolnici je privabil množico vernih in manj vernih. 
Stolnica, je bila polna, o čemer sem se osebno prepričala.
Ni bil moj namen navijati za marince, želela sem le pokazati dejanski odmev 
tega dogodka v naši javnosti. Svojevrsten dokaz o zanimanju naših ljudi za ta 
dogodek so številni obiskovalci vseh točk, od koder je bilo možno z 
daljnogledom opazovati dogajanje na letalonosilki. To je tudi povzročalo 
občasne zastoje na naših cestah, da ne govorimo o težavah množice čakajočih 
za ogled letalonosilke.

Anica Makovec, Izola

Pojasnilo avtoija: Strinjam se z vami, g. Anica, da je humanitarni vidik obiska 
marincev pomembnejši od gostilniškega in res je, da so bili mornarji in oficirji z 
letalonosilke zelo prijetni gostje. Z zapisom pa sem želel opozoriti le na to, kako hitro 
spreminjamo kriterije, kako neobjektivni znamo biti in tudi krivični včasih. Veste, iz 
naše države smo spodili vojsko, ki nam je gradila ceste, vodovode, pomagala ljudem v 
stiskah in še marsikaj in prav je tako, ker je pač nismo imeli več za svojo. To pa še ne 
pomeni, da moramo skakati v zrak od navdušenja, ko nam neka druga vojska (in 
verjemite mi, da so vse vojske tega sveta enake) prepleska tri fasade, zapoje deset 
pesmi in pokaže svojih deset topov. Lahko jim rečemo hvala, toda vedeti moramo, da 
so to naredili zaradi sebe, ne zaradi nas. Kje so bili vsi tisti navdušeni obiskovalci 
letalonosilke, ko je v Kopru pristala ladja Greenpeace-a?

MLADINI MLADINSKI CENTER!
Izolsko javnost želimo preko medijev opozoriti na to, da dobršen del njene 
populacije, in sicer mladina, v Izoli nikakor ne more priti ne do finančnih 
sredstev ne do prostorov, v katerih bi lahko izvajala svoj program. Mladinski 
izolski klub (MIK) je društvo, kije bilo registrirano februarja 1995 predvsem 
zato, da bi v sodelovanju z lokalnimi in državnimi strokovnimi inštitucijami, ki 
skrbijo za mladino, osveščali, vzgajati, izobraževali in zabavali mlado 
populacijo, obenem pa tudi dvigali njeno narodno in kulturno zavest.
Že od svoje registracije si člani društva prizadevajo, da bi prišli do prostorov, v 
katerih bi izvajali svojo dejavnost. Na izolsko upravo za družbene dejavnosti 
so že velikokrat naslovili prošnjo za dodelitev ustreznih prostorov, žal pa so 
pred letom dni dobili odgovor, da boodo imeli njihovo vlogo v evidenci. Iz 
občinskega proračuna ne dobivajo nikakršnih dotacij. Nasprotno od njih 
(mladi navadno še študirajo ali pa nimajo še lastnih sredstev za preživljanje, 
kaj šele za zabavo) Uprava za družbene dejavnosti pričakuje, da posredujejo 
točno opredeljene prostorske potrebe in izkažejo svojo pripravljenost glede 
kritja stroškov uporabe prostorov.
MK si prizadeva priti do prostorov, ki so v Odloku o zazidalnem načrtu 
Marina v Izoli v Dantejevi 18 namenjeni Mladinskemu centru (točka E in F, 5. 
alineja "Prenova objekta Dantejeva 18 v prostore za dejavnost mladinskega 
centra...«). Ker je Odlok v točkah od A do D izvršen oz. se izvaja, prav tako pa 
se je že začela izvajati točka H, želimo opozoriti tako občinske strukture kot 
javnost, naj ne dovoli, da bi mladini - kot že tolikokrat - spet samo obljubljala 
prostore in jih varala z moralno podporo njihovim prizadevanjem, a s "figo v 
žepu".
Prav tako je nedopustno, da za mladino oz. za delovanje MIK-a v občinskem 
proračunu ni najti nikakršnih sredstev. Slovenski forum - Primorski forum 
Izola zato poziva izolsko javnost, predvsem pa novo županjo, ki je drugačen 
odnos do mladih javno napovedala v pred- in povolilnem času, naj edinemu 
registriranemu društvu, ki združuje izolsko mladino, priskrbi prostore, da bo 
dve leti po registraciji MIK začel delovati. Verjamemo namreč v iskreno željo 
članov MIK. a, da bi tiste mlade, ki so vedno bolj prepuščeni ulici in raznim 
lokalom in ki se vdajajo vse večji duhovni praznini, alkoholu in mamilom, 
lahko pozitivno usmerili. (SF- Primorski forum)
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KIŠP
KLUB IZOLSKIH ŠTUDENTOV IN DIJAKOV IZOLA 

CLUB DECLI ŠTUDENTI MEDI E UNIVERSITARIISOLA

obvešča svoje člane in 
poslovne partnerje, da se 

v ponedeljek, 7 julija 
seli v nove prostore 

na Sončnem nabrežju 4.



ROKOMET 
na mivki
V Simonovem zalivu je bila v 
soboto premierna preds
tavitev rokometa na mivki - 
beachhandballa. Na prvem 
organiziranem tovrstnem 
turnirju pri nas so se zbrale 
štiri ekipe. M&M Interna
tional iz Radeč, Florami iz 
Trebnjega, Koper in domača 
Izola. Po izredno razburljivih 
srečanjih je končni vrstni red 
določalo število osvojenih 
polčasov. V tem so bili na
jboljši Radečani, ki so tako 
osvojili prvi naslov, s katerim 
se bodo lahko ponašali do 
nadaljnega. Drugi so bili igral
ci iz Trebnjega, tretji pa 
Izolani. Vsi trije prvouvrščeni 
so zbrali po tri zmage in in en 
poraz. Na zadnjem mestu so 
pristali igralci drugoligaša iz 
Kopra.
Sestavljalci pravil rokometa 
na mivki so imeli v mislih 
predvsem atraktivnost in di
namičnost igre, ki naj bi privlačila 
gledalce. Po videnem na prvem turnir
ju si imeli pri tem kar precej uspeha. 
Preobrati v tej zvrsti rokometa so 
nekaj povsem običajnega, poleg tega 
pa se z različnim točkovanjem akcij 
čahko nadoknadi tudi večje razlike. 
Končnice tekem tako postanejo precej 
podobne košarkaškim, ko morajo 
ekipe taktično zelo pametno odigrati 
zadnje minute.
Turnir se je pričel s prepričljivo zmago 
Trebanjcev proti Kopru. Izolani so v 
drugi tekmi premagali M&M Interna
tional šele po izvajanju kazenskih 
strelov.
Nato je bil na sporedu derbi prvoli
gaških ekip Izole in Trebnjega. V obeh 
polčasih so bili po izredno izenačeni 
igri srečnejši Trebanjci. Nato so vsi po 
vrsti premagali Koper, v zadnji tekmi 
pa so bili Radečani boljši od Treban
jcev in tako so zasluženo osvojili prvo 
mesto. Drugi so bili Trebanjci, tretji 
Izolani vsi s po 4 točkami, Koper se je 
uvrstil na zadnje mesto brez osvo
jenih točk.
Za Izolo so igrali Popovič, Cah, Kovač, 
Rojc, Čebular, Dežjot, Ropotar.

NOGOMET
Veterani Izole se v soboto udeležili 
veteranskega turnirja v Codroipu, Na 
katerem so poleg Izolanov in ekipe 
gostitelja nastopili še nogometaši iz 
avstrijskega Salzburga. V zanimivih

lestvice.
Pri pionirjih je Iztok Jerman 
10. najboljši pionir v 
Sloveniji, 22. pa Tarik Trgo.

m

Ml SE NE DAMO

ZADNJE
ROKOMETNE

Po odhodu vratarja Valenčiča so 
v RK Delmar hitro našli rešitev 
in iz Črne gore natančneje iz 
Cetinja pripeljali vratarja 
Vučiniča. Bojda gre rokometaša, 
ki mu izkušenj ne manjka, po 
mnenju nekaterih pa je celo 
boljši od Valenčiča.
Izolani so okrepili tudi napad in 
v dogovoru s Slovanom v Izolo 
pripeljali Glavača, Slovanovega 
velikana. Dva igralca sta prišla še 
iz Ajdovščine, okrepila pa naj bi 
levo krilo. Nič pa ni znanega kaj 
bo z Izolani, menda pa uprava 
do domačih še ni poravnala vseh 
obveznosti, niti še ni začela 
pogovorov o novi sezoni.

veteranski obračunih Izolani sicer 
niso bili ravno najboljši, saj so jih 
premagale obe ekipi, s 5:3 jih je 
premagal Codroipo, s 5:4 pa Salzburg. 
Drugo leto bodo turnir priredili Avstri
jci, Izolani pa obljubljajo, da se bodo 
nekoliko bolje pripravili.

NAMIZNI TENIS
V soboto je v Izoli potekalo občinsko 
prvenstvo za člane in članice. V kate
goriji članov je prvo mesto zasluženo 
osvojil Duško Veselinovič, drugi je bil 
Iztok Jerman, tretje mesto pa je 
zasedel Zdenko Švab. Pri članicah je 
bila prva Romina Umer, druga Erika 
Jauševac, tretja pa Teja Kodrič.

Te dni so bile objavljene tudi končne

POGLED 5 STRANI
Piše: Žare

■

Kot vedno so se tudi tokrat črni oblaki le razšli.Te- 
den, ki je za nami je prinesel nekaj sprememb. 
Prestopni rok je končan, v Izoli dokaj mirno, čeprav 
samo navidezno. Tudi ostala rokometna Slovenija 
bo več ali manj ista. Dosti novih obrazov na parke
tu ne bo, samo klubske barve so nekateri igralci za
menjali. Delmarju je na pomoč skočil Slovan in v 
Izolo pošilja Glavača. Tudi ajdovski Fructal bo Izoli 
nekaj odstopil, žal pa ni več uganka Popovič, ki bo 
kariero nadaljuje na Kozini.
Dekleta bodo tekmovanje v prvi ligi nadaljevala 
brez Ciganovičeve, ki bo v novi sezoni zaigrala za 
Burjo. No, ekipa, ki je ostala, je pa res izolska. Ali so 
ta dekleta, ki imajo že vse naslove v maljših kate- 

jakostne lestvice NTZS za tekmovalno gorijo h dovolj zrela za uspešno igranje v prvi ligi pa

sezono 96/97. V mladinskih ka.egori-
Trenutno se v Izoli nadaljuje rokometna šola, zdaj 
so na vrsti dekleta. Pa tudi po rokometni šoli 
rokometa ne bo zmanjkalo. Bliža se namreč Evro- 
fest, 100 njegovih ekip iz celega sveta pa bo 
dobesedno preplavilo Izolo.
Za vikend smo doživeli krst beachhandballa. Zan-

jah so igralke in igralci NTS dosegli 
nekaj res zavidanja vrednih uvrstitev.
Za jakostno lestvico šteje 7 uradnih 
turnirjev v celi sezoni.
Pri mlajši pionirkah je Jana Ludvik 
uvrščena na 1. mesto, 11. je Sonja Ško- ™ /tvor, čeprav mene osebno ni prepričala. 

■ Mogoče sem malo romantičen, mislim pa da
rjanec rokomet spada na parket. No vsekakor je
pri poinirkah je Erika Jauševac 3., Jana popestritev dobrodošla, mogoče pa se pojavi še kak 
Ludvik 12. in 13. Tina Nemarnik. neodkriti talent.

Pri mladinkah (e na tretjem mestu
Kristina Rahotin, na 16. mestu je clj njihovi honorarji in stroški so dokaj pogosto v 
Romina Umer, na 20. mesto pa je zobeh klubov. Kako vse skupaj rešiti pa ze nekaj

uvrščena Erika Jauševac. č°.?a Premleva R?s;. \ePJavJ° sodnikJ n“ino ZJ°' bj
„ . . ,. T. . . „ , bilo zanimivo videti kako bi brez nnh. Si predstavi-
Pri clamcah je Kristina Rahotin jate, kako bi bilo, če bi tekme sodili kar klubski funk-
uvrščena na deseto mesto jakostne cionarji?
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VABILO
Izolanke in Izolani pridite in oglejte si mimohod 

2.000 udeležencev EVROFESTA !
Rokometši se bodo zbrali na Svetilniku in nato 

skupaj krenili na prireditveni prostor - na parkirišče
pred SGTS.

Ob tej priložnosti organizacijaski odbor EVROFESTA obvešča vse občane in občanke, da bo Sončno 
nabrežje od 19.do 20. ure zaprto za ves promet. V času času od sobote 5.7. pa do torka 8.7. bo tudi 
izpraznjeno parkirišče pred SC 75.

Evrofest prosi za razumevanje !

V soboto S.julija se bo pričel že 
S. EVROFEST, ki bo letos rekor
den po udeležbi. Prijavljenih je 
namreč kar čez 100 ekip, v 
Izoli pa pričakujejo okoli 
2.000 udeležencev roko
metašev. Evrofest tako postaja 
vsebolj uveljavljen mednarod
ni rokometni turnir v Evropi in 
se lahko že postavlja ob bok 
podobnim v Barceloni, Tera- 
mu in še kje drugje.
Za vse skrbi skrbi Tone Barič, 
oče Evrofesta, ki pa mu poma
ga vse številnejše moštvo. 
Uradno se bo Evrofest pričel z 
mimohodom udeležencev, ki 
se bodo sprehodili od Svetilni
ka do parkrišča pred SCTŠ. 
Spremljala jih bo seveda god
ba, na parkirišču pa jim bodo 
dobrodošlico zaigrali še Spirit- 
si.
Ob 21.30 bo na terasi 
restavracije Riviera izolska žu
panja g. Breda Pečan priredila 
sprejem za vse vodje ekip, 
predstavnike sponzorjev in or
ganizacijski odbor.
Letos je častno pokroviteljstvo 
nad Evrofestom prevzel 
predsednik Republike Slovenije 
gospod Milan Kučan, kar bo 
prireditvi dalo še večjo veljavo 
v ožji m sir si okolici.

V nedeljo se bodo že pričeli
rokometni boji, ki bodo is
točasno potekali na osmih pri
zoriščih: v dvorani na Škofi
jah, na dveh igriščih koprske 
Bonifike, v dvoranah 05 Li
vade, OŠ V. Šmuc in v 
Rokometni dvorani na Kraški, 
ter na igriščih pri OŠ V. Šmuc 
in za rokometno dvorano, kjer 
se bo igral mini rokomet. 
Predtekmovanja bodo
potekala še v ponedeljek, 
medtem ko bodo v torek že 
polfinalne tekme, na mivki v 
San Simonu pa bo že finalni 
obračun v rokometu na mivki.

Ob tekmovalnem sporedu bo 
na Evrofestu poskrbljeno tudi 
za zabavo. Tako bo od sobote 
S. 7.1997 pa do do vključno 
ponedeljka 7.7. zabava vsak 
večer na parkirišču pred SCTŠ. 
Udeleženci se bodo pomerili 
plesnem tekmovanju, izbirali 
bodo Miss in Mistra Eurofes- 
ta...
V torek se zabava preselila na
plažo v Simonov zaliv, ki pa se 
bo za nekatere zgodaj 
končala, saj so v sredo na vrsti 
finalne tekme in treba jih bo 
počakati spočit._____________
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V današnjem prispevku vam predstavljamo še zadnjih deset let 
delovanja RODA JADRANSKIH STRAŽARJEV, kije 40. obletnico 
svojega obstoja proslavil v soboto, 28. junija, v Livadah, ob športni 
dvorani, kjer so zdaj naši prostoru

Na prireditvi, ki se je začela 
dopoldne s slavnostnim občnim 
zborom, se je zbralo veliko 
Izolanov, ki so bili taborniki nekoč 
ali pa so to še zdaj; če ne drugače, 
pa vsaj v srcu še vedno nosijo 
taborniškega duha. Skavtizem je 
namreč svetovno gibanje, ki 
združuje mladino in starejše v 
veliko družino, ki jo povezujejo 
pozitivne vrednote, kot so 

Vodniki, leta 1987 v okolici Izole tovarištvo, pomoč, delavnost,
poštenost, predvsem pa ljubezen do 

narave. Pred drugo svetovno vojno sta bili v Sloveniji dve sorodni 
organizaciji - skavti in gozdovniki, vendar sta med vojno obe 
organizaciji prenehali delovati. Po vojni (leta 1951) so bivši člani 
prejšnjih organizacij začeli združevati mladino v vode, družine in 
rodove, poimenovali pa so se taborniku
Leto 1987 je bilo za izolske tabornike zelo pestro, saj smo v kulturnem 
domu proslavili 30. obletnico delovanja in v tem prazničnem letu 
organizirali številne prireditve, najbolj odmeven je bil tridnevni 
Južnoprimorsko notranjski zlet, na katerem je sodelovalo 25 ekip, 
organizirali pa smo tudi propagandni tabor, pripravili srečanje 
klubovcev ter se udeleževali številnih tekmovanj. Članov našega 
odreda je bilo v teh letih več kot 100, toda kmalu je prišlo do skoraj 
usodnega zmanjšanja članov, ko smo imeli evidentiranih samo 16 
članov. To se je zgodilo leta 1991 - leto, ko je bila vojna, ko je naš 
taborniški dom in opremo upravljala vojska in ko prvič v vseh letih 
obstoja našega rodu tudi taborjenja ni bilo.

Udeleženci Bičikleta žura v Izoli, leta 1993

Taborniki, ki so kljub vsemu vztrajali, so se usmerili predvsem v 
ekološke dejavnosti, organizirali so se v ekološko izvidnico in v 
sodelovanju s štabom civilne zaščite popisovali divja odlagališča v 
Izoli, iskali izvire vode za gasilce, čistili strugo reke Dragonje... Poleg 
tega pa so se angažirali tudi drugače, postavili so na primer tabor za

begunce v Ankaranu in organizirali
popotni tabor.
V obdobju po vojni je prišlo do
reorganizacije slovenske taborniške 
organizacije, odredi so se preimenovali v 
rodove, spremenile so se tudi kategorije 
članstva: gozdovniki in gozdovnice ter
popotniki in popotnice so nadomestili
kategorijo tabornikov in tabornic, klubovci 
od 21. leta dalje pa so postali grče, mlajše 
kategorije, to so murni ter medvedki in 
čebelice, pa se niso spreminjale. Spremenile 
so se tudi stopnje v doseganju znanja, pa 
tudi v sistemu tekmovanj so poleg 
standardnih taborniških tekmovanj, kot so 
npr. mnogoboji, uvedli še specifična, ki smo 
se jih Izolani radi udeleževali, tako je npr.

Naša "večna" kuharica Justa 
-Tabor Čepovan 1988

orientacijsko tekmovanje s kanuji (Kanu ščuka v Cerknici) ali pa 
nočna orientacijska tekmovanja.
Naši mladi taborniki pa so si izmislili posebno orientacijsko 
tekmovanje, ki ga tekmovalci opravijo s kolesi, poimenovali so ga 
"Bičikleta iur". To dokaj naporno, pa hkrati zelo atraktivno 
tekmovanje za tabornike in rekreativce smo prvič organizirali leta 
1992 in je postalo že tradicionalno. Poleti pa smo ponovno odšli na 
taborjenje v Kamniško Bistrico in nato kot pred vojno spet vsako leto v 
drugi kraj ( Preddvor pri Kranju, Žaga ob Kolpi, Podbela, Volčje pri 
Bloškem Jezeru), letošnji poletni tabor pa bomo postavili v Ribčevem 
Lazu ob Bohinjskem jezeru.
V slovenski taborniški organizaciji pa je prišlo tudi do vsebinskih 
sprememb, zato je bila ZTS sprejeta v svetovno skavtsko organizacijo 
in slovenski taborniki, tudi izolski, se udeležujejo svetovnih skavtskih 
srečanj - jamboreeyev. Vse te spremembe so v taborništvo vnesele nov 
zagon in to se je poznalo tudi v našem odredu, število članstva se je 
začelo povečevati in ponovno smo dosegli število 100.
Po svoje je bilo za vse (nekdanje in današnje) izolske tabornike 
žalostno leto 1995, saj smo morali zapustiti naš taborniški dom in se 
preseliti v prostore 
športne dvorane v 
Livadah. Ob tem se 
lahko spomnimo, kje 
vse smo taborniki 
delovali vseh teh 
štirideset let; v začetku 
smo dobili prostore 
pionirskega doma v 
Postojnski ulici, 
vendar smo se morali 
kmalu preseliti v 
hladno in vlažno klet. Bodoča generacija ?
Kasneje smo dobili svoj prostor v sedanjem skladišču Rdečega križa 
Izola na Trgu padlih, kjer smo lahko shranili tudi svojo opremo. Po 
številnih selitvah, na primer v Arrigoni, pa v upravne prostore bivšega 
podjetja Jadranka, smo v šestdesetih letih končno dobili svoj 
taborniški dom v Drevoredu 1. maja, kjer smo imeli tudi skladišče 
svoje opreme in igrišče, primemo za naše dejavnosti. V sedemdesetih 
letih pa smo od občine dobili v najem tudi taborni prostor v Jagodju, 
kjer lahko organiziramo tekmovanja, taborjenja in druge taborniške 
aktivnosti
Ker je bila tista neugledna hiška sredi mesta za nas res neke vrste dom, 
saj smo tam preživeli veliko časa, še posebno, ko smo se pripravljali na 
tekmovanja, in ker smo seveda ekološko usmerjeni, nismo želeli, da 
naš dom kar na hitro, s stroji, porušijo do tal. S spoštovanjem do vseh 
lepih trenutkov, ki smo jih v njem preživeli, smo ga podirali sami in ob 
tem obujali spomine, na koncu pa pripravili taborni ogenj, kjer smo se 
po taborniško poslovili od naših prostorov, prisluhnili smo našemu 
najstarejšemu članu, očku Lupincu, in z optimizmom nadaljevali v 
novih prostorih.
Kot smo si obljubili na proslavi, se spet tako slavnostno dobimo čez 
deset let na praznovanju petdesete obletnice, ko bomo za Mandrač 
pripravili pet nadaljevank.
Za slovo pa samo še lep taborniški pozdrav.

Klubovski tabor v Žagi ob Kolpi, leta 1993



OBČINA IZOLA

Komisija za izvedbo javne dražbe, imenovana s strani 
Županje občine Izola z dne 30.06.1997, razpisuje na podlagi 
sklepa Občinskega sveta Občine Izola št. 363-11/97 z dne 
17.06.1997 (za poslovni prostor pod št. 1) in sklepa 
št.363-7/97 z dne 17.06.1997 (za poslovni prostor pod št. 2), 
Pravilnika o pogojih in postopku prodaje poslovnih prostorov 
ter drugih stavb (Uradne objave, št. 12/93) ter Zakona o 
prometu z nepremičninami (Uradni list SRS, št. 19/76)

JAVNO DRAŽBO 
ZA PRODAJO POSLOVNIH 

PROSTOROV V OBČINI IZOLA

1.

Predmet prodaje sta naslednja zasedena poslovna prostora v 
občini Izola in sicer:

1 Poslovni prostor v Izoli, Drevored l.maja 2, v objektu 
stoječ na stavbni pare.št. 1295/1, vpisan v vl.št.E - 81 k.o. Izola 
mesto in stavbni pare.št. 1295/2 - dvorišče (vrt) v izmeri 92 m2, 
vpisano v vi.št. 73 k.o. Izola - mesto.

Poslovni prostor meri 109,70 m2 in je družbena lastnina v 
uporabi občine Izola. Objektu pripada dvorišče - vrt pare.št. 
1295/2 v izmeri 92 m2 in je družbena lastnina v uporabi 
Občine Izola.

Izklicna cena revalorizirana na dan 30.04.1997 je
29.266.069.00 SIT oziroma 322.736,00 DEM v tolarski 
protivrednosti po srednjem tečaju Banke Slovenije, ki bo veljal 
na dan plačila kupnine.
Poslovni prostor je zaseden in je namenjen za dejavnost 
"slaščičarstvo"

2. Poslovni prostor v Izoli, Ljubljanska 2, stoječ na stavbni 
parceli št. 1009, vpisano v vl.št. 169 k.o. Izola-mesto v izmeri 
39,72 m2.
Poslovni prostorje družbena lastnina v uporabi občine Izola.

Izklicna cena revalorizirana na dan 30.04.1997 je
7.445.756.00 SIT oziroma 82.109,00 DEM v tolarski 
protivrednosti po srednjem tečaju Banke Slovenije, ki bo veljal 
na dan plačila kupnine.
Poslovni prostor je zaseden in je namenjen za dejavnost 
"gostinstvo".

2.

Javna dražba za zgoraj navedeno prodajo poslovnih prostorov 
bo v PONEDELJEK, 21. julija 1997, ob 8 uri za poslovni 
prostor pod št. 1, in ob 8,30 uri za poslovni prostor pod št. 2. v 
Upravi za planiranje, urbanizem, stanovanjske in gradbene 
zadeve, Postojnska 3 (sejna soba).

3.

Davek na promet nepremičnin in drugi stroški v zvezi s 
prodajo navedenih nepremičnin in zemljiškoknjižni vpis niso 
vključeni v ceno in jih poravna kupec. V primeru, da je 
pred vpisom lastništva potrebno izdelati načrt etažne lastnine, 
nosi kupec tudi stroške njegove izdelave.

4..

Ostali pogoji:

- Udeleženci, ki želijo sodelovati na javni dražbi, morajo pred 
začetkom javne dražbe vplačati varščino in sicer za poslovni 
prostor pod številko 1. v višini 23,22 % in pod št. 2 v višini 
37,69 %, vse od izklicne cene in jo vplačati na žiro račun 
št:51430-630-90025 Občina Izola-proračun.

- Pogodba o prodaji mora biti sklenjena v roku 15 dni po javni 
dražbi. Če pogodba ni sklenjena v tem roku, zapade ostanek 
varščine in se po odbitku stroškov postopka prenese v last 
Občine Izola.

- Kupec mora plačati kupnino v roku 30 od dneva sklenitve 
prodajne pogodbe v tolarski protivrednosti nemške marke, 
obračunane po srednjem tečaju Banke Slovenije, ki bo veljal 
na dan plačila kupnine.

- Zastopniki pravnih in civilnih oseb so dolžni predložiti 
pravnoveljavno pooblastilo za zastopanje na javni dražbi.

- Dražitelj, ki na javni dražbi ne uspe, dobi povrnjeno varščino 
najkasneje v roku 15 dni po izvedeni javni dražbi. Varščina se 
ne obrestuje.

- Dražitelju, ki na javni dražbi uspe se vplačana varščina 
odšteje od kupnine.

- Prodajalec si v primeru preprodaje nepremičnine pridržuje 
predkupno pravico za dobo 2 let od dneva sklenitve 
prodajne pogodbe.

- Prodaja se vrši po principu videno-kupljeno in kupec nima 
pravice uveljavljati v zvezi s poslovnim prostorom kasnejših 
reklamacij.

- V primeru, da na javni dražbi ne uspe sedanji najemnik 
poslovnega prostora bo dražitelj, ki na javni dražbi uspe, začel 
uporabljati poslovni prostor po izteku odpovednega roka v 
skladu s sklepom županje občine Izola z dne 30.06.1997.

- Kupec, v kolikor je to fizična oseba, mora izkazati 
državljanstvo republike Slovenije.

- Vse informacije v zvezi z odkupom poslovnega prostora 
dobijo interesenti pri koncesionarju, to je Stavbenik Koper - 
servisne storitve Izola, Cankarjev drevored 17 (g.Kovačevič 
Slavica - tel. št. 066 67-646). Ogled posameznega poslovnega 
prostora je možen
po dogovoru.

Predsednik komisije 
JAMNIK Jožica



razstava
mostra

IZGUBLJENO IN ZOFE.T 
NAJDENO

Pričujoča razstava nam kale nekdaj 
uporabne predmete in ostanke 
izdelkov, namenjenih Široki porabi, 
ki jih je čas izpljunil, sedaj pa vsak 
zase in povezani pripovedujejo. 
Posamično govorijo n tem kdaj, kje. 
kdo in zakaj jih je človek izdelal, 
čemu so slutili in kam so bili 
odvrleni. povezani pa predstavljajo 
uporabnost ali Zgolj dekoracijo, 
tz predmetov veje nostalgija 
spominov na različna obdobja 
liv/jenja, ko smo le predmete Se 
videvali, prijemali, uporabljali. 
Njenemu avtorju pripovedujejo nuli. 
kje jih je naSel ali kdo mu jih je 
prinesel.
Pozabljene in zavrtene ostanke nekoč 
uporabnih predmetov, je avtor začel 
zbirali na različnih koncih sveta pred 
priblitno Šestimi leti. Izbrani delčki 
tvorijo miniaturne skulpture in so 
včasih v kombinaciji z materiali kot 
so steklo in les. naključje časa in 
prostora.

VABILO
invito

Vljudno vas vabimo 
na otvoritev razstave, 

Idbov
galeriji ALGA 

v Izoli, v četrtek, i.l /997, 
ob 20.00.

Otvoritev bo popestril kulturni 
program.

Nevenka Gregorčič

GALERIJA INSULA

Na ogled so slike akademskega slikarja 
RADA JERIČA iz Maribora.(levo)

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA 
objavlja

POLETNI URNIK
(za meseca julij in avgust)

PONEDELJEK 8-12 in 18 - 20 
TOREK 8-12
SREDA 8-12
ČETRTEK 8-12 in 18-20
PETEK 8-12

TUBA ŠE NI PRAZNA
Članice likovnega društva 
TUBA iz Izole, ki delajo 
pod umetniškim vodstvom 
Ingrid Knez so prejšnji 
teden tako-le poslikale del 
ograje Mediteran festivala. 
Ta četrtek (danes) popoldne 
bodo poslikale še drugi del. 
Če ste pri volji jim lahko 
pridete na pomoč. Čopičev 
in barv imajo dovolj.

PRIMORSKI POLETNI FESTIVAL - ULIČNO GLEDALIŠČE 
IZOLA - IZOLA - IZOLA - IZOLA - IZOLA - IZOLA - IZOLA
Četrtek, 3. julija ob 19.00 na Sončnem nabrežju
PETRUŠKA (Rusija)
Četrtek, 10. julija ob 19.00 na Sončnem nabrežju
PHILIPPE IN BRIGITTE (Francija)

\m\nniJEK, 30. ji M j. on 2 um
Koper - Vrt Slovenica 
SNG Drama Maribor 
Jure IvanušiC:
BIL SEM Tl BLIZU
recital šansonov

TOR F K. I. Jl l IJ. oh 21. 30

Koper - Titov trg
PDG Nova Gorica - SSG Trst
W. Shakespeare:
KRALJ RICHARD TRETJI
režija Mile Korun.

Ji I IJ. ah 21.30

Koper - Lapidanj Pokrajinskega 
muzeja
AGRFT Ljubljana 
J. Anouilh:
ORKESTER
produkcija študentov 4. letnika

( / mrh.K. 3. Ji I IJ. oh 21.30

Koper - Lapidarij Pokrajinskega 
muzeja
Zijah A. Sokolovic & Lotita 
A. P Cehov: MEDVED 
režija Zijah A. Sokolovic

[SOHO II. 5. Ji I.l J. oh 21.30

Koper • Martincev trg 
SNG Drama Ljubl|ana 
G. Feydeau:
BOLHA V UŠESU
režija Vito Taufer

Koper - Martinčev trg
MKC Skopje - festival Ohridsko leto 
Goran Stefanovski:
BACCHANALIA
režija Branko Brezovec

Koper - Luka Koper
SNG Drama Maribor
F.Kafka: AMERIKA 
režija Janusz Kiča

Koper - Titov trg
SLG Celje
W. Shakespeare:
UKROČENA TRMOGLAVKA
režija Janusz Kiča

Koper - Pretorska palača
PPF - SMG Ljubljana
D. Zlatar Frey: TIRZA • premiera 
režija Matjaž Pograjc

Koper - dvorišče Pretorske palače
MGL Ljubljana
E. Bond: REŠENI 
režija Zvone Šedlbauer Koper - Pretorska palača

PPF - SMG Ljubljana
D. Zlatar Frey: TIRZA 
režija Matjaž Pograjc

Koper - Borilnica. Kreljeva ulica 
SLG Celje
H. Muller:
EKSPLOZIJA SPOMINA
režija Eduard Miler

Koper - Pretorska palača
PPF - SMG Ljubljana
D. Zlatar Frey: TIRZAKoper - Borilnica, Kreljeva ulica

SMG Ljubljana
Emil Filipčič: VESELJA DOM 
režija Nick Upper 1 režija Matjaž Pograjc

Koper - Vrt. Kettejeva ulica
SNG Drama Maribor
E. Albee:
zoo
režija Matjaž Latin

Koper - Vrl Pokrajinskega arhiva 
PPF - Zavod VITKAR, Hrastnik
B. Potočan - Fourklor:
KO Sl *■ NISMO LAGALI, 
VSAJ NE TOLIKO

POMSDF.UEK, 21. JI I.IJ. oh 2IJ0

Koper - Vrt Pokrajinskega arhiva 
PPF - Zavod VITKAR, Hrastnik 
B. Potočan - Fourklor.
KO Sl ŠE NISMO LAGALI, 
VSAJ NE TOLIKO

\\Rl l) i. 23. JI I IJ. oh 21.30

Koper - Dvorišče Pretorske palače 
HNK Split
J. B. P. Molišre: TARTUFFE 
režija Eduard Miler

\SOHO n. 2h. JI I IJ. oh 21.30

Izola - Kopališka ulica 
samostojna produkcija 
E. De Filippo:
FILUMENA MARTURANO
režija Mario Uršič

•osmrurti. 2,\. JI I IJ. ah 2U0

Koper -Martinčev trg 
CZKD Beograd 
W. Shakespeare:
MACBETH, IT
reži|a Sonja Vukičevič

it.VZrJCIT
Portorož - Avditonj 
Nueva compafiia Tangueros 
(Buenos Aires)
TANGUEROS
koreografija Manachiara Michieli

Mi
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LP TEDNA
piše Tomaž (Radio Morje) 

Prefab Sprout - Andromeda Heights

IVcfabSprcAit'^' Indiomrda I Ici^hls

Eminentni ameriški glasbeni mesečnik ROLLING STONE jih je 
v 80-ih označil za najboljše pop izvajalce po skupini THE 
BEATLES. Britanci so v prejšnjem desetletju poleg vseh 
glasbenih trendov doživeli tudi tih val odličnega popa, ki so ga 
predstavljali DEACON BLUE, AZTEC CAMERA, 
EVERVTHING BUT THE GIRL, THE BLUE NILE... in 
PREFAB SPROUT.
PADDY McALOON se je spet vrnil in širnemu svetu razodel 
svojo novo mojstrovino. Označili so ga celo za nekakšnega 
SHAKESPEARJA v svetu današnje mediokritske literature. Se 
vedno ostaja zvest svojim načelom in nekakšni obliki 
antizvezništva, pri tem pa sklada neverjetne stvaritve.
PREFAB SPROUT so nastali v severno angleškem mestu 
NEWCASTLE, kjer je med drugimi znanimi imeni odraščal 
STING. PADDY, ki sovraži blišč in bedo sveta zabave, je z 
bratom MARTINOM, WENDY SMITH in NEILOM 
CONTUEM v samozaložbi, aprila 1984 izdal album SWOON 
(pesmi CRUEL in ELEGANCE). Le ta je v val navdušenja 
spravil vso glasbeno kritiko, ki je ves čas na njihovi strani. 
Predstavili so odlične tekste, ki odstopajo od množične 
banalnosti in glasbo, ki se razteza od THE BEATLES do COLA 
PORTERJA.
Pogodba z COLUMBIO jih 1985 pripelje do fenomenalne plošče 
STEVE McQUEEN, ki jo producira ekscentrični odličnež 
THOMAS DOLBY. Album sta NME in SPIN uvrstila med 30 
najboljših glasbenih stvaritev vseh časov. Uspešnica WHEN 
LOVE BREAKS DOWN je na prvem mestu britanskih letvic 
kraljevala pet tednov, APETITE, GOODBYE LUCILLE#1 in 
FARAON YOUNG pa so se borili s singli THE SMITHS in 
ostalih izvajalcev.
Po štirih letih izide PROTEST SONG, ki je napovedoval veliko 
stvaritev FROM LANGLEY PARK TO MEMPHIS, kije doživel 
ponovne ovacije. Uspešnice kot so CARS & GIRLS, KING OF 
ROCKKROLL in HEY MANHATTAN so postale nepogrešljiv 
del glasbene opreme vsake radijske postaje. Avgusta 1990 izide 
konceptualni album JORDAN: THE COMEBACK, ki jim 
ponovno prinese same pohvale. Zvok se je od začetka le malo 
spremenil, besedila pa so nepozabna in opevajo veliko temo, 
ljubezen, kot tudi majhne, realne ali sur-realne zgodbice. Leta 
1992 izide zbirka 16 uspešnic LIFE OF SURPRISES, ki jo 
mnogi označijo kot supeijomo.
Sedem let jih ni bilo na spregled. PADDY je v tem času napisal 
dva projekta LETS CHANGE THE WORLD in zbirko 30-ih 
pesmi o zgodovini sveta, ki pa nista izšli zaradi pomanjkanja 
denaija. Aprila se na radijskih valovih pojavi klasična pop 
pesmica PRISONER OF THE PAST, ki najavi izid novega 
albuma ANDROMEDA HEIGHTS. Skupina je vmes postala 
trijo, saj jih je zapustil NEIL, izid pa je vzbudil veliko zanimanje. 
Zbirka 12 pesmi je prinesla neverjetne ocene, nekateri so jo že 
uvrstili ned najboljše stvaritve letošnjega leta.
Ste naveličani britpopa, techna, jungla, granga, hip-hopa... ? 
ADROMEDA HEIGHTS, 47 minut pravih pop kompozicij, 
odličnih besedil in čistih emocij, je pravšnja za vas. PADDY, 
WENDY in MARTIN vas bodo popeljali v drug, bolj prijazen 
svet. S sodelavci in vzpodbudami THOMASA DOLBYa so 
ustvarili dovršen projekt. PADDY je izjavil, daje pisanje pesmi 
najboljši način, da soustvari boljši svet. Britanski OBSERVER je 
ob recenziji zapisal, da je v teh dneh PADDY dobil pismo 
posebnega oboževalca, Boga.

/Km

Lisa Stansfleld - Lisa Stansfleld
Posebne vrste atmosfera seje pritihotapila 

londonski Riverside studio. Prostor je 
bil nenavaden, rafiniran. Med svečami so 

isoji žarometov nizali nežne barve, oder pa 
| je bil pripravljen za nastop večje skupine. 
(Gospodična Stansfleld pri svojem 
lustvaijanju še vedno raje uporablja 

številne glasbenike, kot pa izkušenega zvokovnega operaterja. 
Nastop je začela zelo emocionalno, vendar sta energičnost glasu 
in pozitvnost zavladali v proštom 
Po štirih letih je predstavila svoj novi studijski album LISA 
STANSFIELD. Številni so jo okronali za britansko kraljico 
belega soula, čeprav ji po naslovu segajo ANNIE LENNOX, 
ALISON MOYET... Lisa trdi, da se ne ozira za trenutnimi trendi, 
saj je njena glasba obarvana s soul-om, funky-em, R'n’B-jem, 
Philadelphia soundom in disco ritmi 70-ih let, ki pa so tako 
popularni kot še nikoli. V mladosti je svoje sanje delila s 
ploščami pevk kot so ARETHA FRANKLIN, DIONNE 
WARWICK, DIANNA ROSS in CHAKA KHAN. Navduševala 
pa se je tudi za eksplozivnega JAMESA BROWNA,

senzualnega MARVINA GAYEA in BERRYA WHITEA 
(priredbo njegove uspešnice NEVER NEVER GONNA GIVE 
YOU UP je uvrstila na novo ploščo).
Svojo glasbeno pot je v 80-ih začela na plesni sceni, kjer je 
ustanovila BLUE ZONE in na TV showih. Med drugim je 
sodelovala z mojstri COLD CUT in z njimi posnela veliko 
uspešnico PEOPLE HOLD ON. Leta 1990 je izdala prvenec 
AFFECTION, mešanico plesnih ritmov ter soula in ostalih 
vplivov črnske glasbe. ALL AROUND THE WORLD je 
postala svetovna uspešnica, THIS IS THE RIGHT TIME, LIVE 
FOREVER... pa so doživele podoben odziv. Leto kasneje se v 
vsesplošni noriji vme zrelejša in bolj samosvoja. REAL LOVE 
doživi uspeh. Poleg uspešnice CHANGE, nekakšnega manifesta 
sprememb, je tu vsaj še odlična ALL WOMAN, ki poleg 
ljubezensko obarvanih besedil in pozitivnih sporočil zapoje tudi 
bolj resne pesmi. Na koncertu posvečenem FREDDIU 
MERCURY-u, na londonskem Wembleyu, prepriča še zadnje 
neverneže.
Dve leti kasneje izide zelo dober tretji album SO NATURAL, ki 
prinese kup uspešnic in ji utrdi položaj dive belega soula. 
Letošnje leto se je ponovno vrnila. Vmes je pripravljala pesmi 
za nov projekt in doživela tudi nekaj manjših težav v zasebnem 
življenju. Pesmi so v glasbenem kontekstu raznovrstne in so 
nadaljevanje njenega iskanja ter identitete. Besedila se ne 
razlikujejo od predhodnih, mogoče pa je kakšno tudi 
avtobiografsko obarvano. K zbirki 14-ih pesmi (in 2 remiskov) 
je pritegnila vrsto sodelavcev. Večji del pesmi je podpisala sama 
z LANOM DEVANEYEM, ki je skupaj z PETROM 
MOKRANOM produciral ta zanimiv glasbeni izdelek, ki je že 
doživel odmeven uspeh in se uvrstil visoko na lestvice. 
Simpatična Lisa, ki je dosedaj prodala že nekaj milijonov plošč, 
je spet zadela v črno. Soul je del nje. Živahna, nežna in 
rafinirana.

Radiohead - OK Computer
Na Irving plaza se je ob 
promociji plošče OK Computer, 
ki so jo pretirano racionalni 
Britanci notorično propagirali in 
kovali v zvezde še pred izidom, 
zbrala smetana glasbenega 
ustvaijanja. Pod odrom so se v 
prvih vrstah znašli U2, REM, 

i SHERYL CROW, COURTNEY 
LOVE, MARILYN MANSON, 

1OASIS, JOAN OSBORNE, 
BEASTIE BOYS, LENNY KRAVITZ, MADONNA in BLUR. 
Vsi so z zanimanjem pričakali kvintet iz Oxforda (tam so doma 
tudi SUPERGRASS), zavrženčke, ki jih je mati Britanija po 
uspehu na tujem sprejela z odprtimi rokami v svoje toplo 
naročje. Sedaj jih razkazuje kot svetinjo. RADIOHEAD so 
napovedovali izid eksperimentalnega, manj komercialnega 
projekta. Kljub nezaupanju so na svojo stran dobili vso glasbeno 
kritiko, velikodušne medije in kolege, ki so jim, vsaj nekateri, 
brez zavisti zaploskali.
Karizmatični vodja THOM YORKE, COLIN in JONNY 
GREENWOOD, PHIL SELWAY ter ED 0'BRYAN so si svoj 
zvezdniški status pošteno prigarali. Študentje, ki jim nekateri že 
pripisujejo status novih U2, so podobno kot londonska skupina 
BUSH, svoje prve uspehe doživeli v ZDA. Plošča PABLO 
HONEY je postala uspešnica, pesem CREEP pa himna X 
generacije, brez identitete, ki je podvržena invaziji 
konzumizma. Na britanskem otočju sojih opazili šele leta 1994, 
ko je izšel njihov drugi studijski album THE BENDS. Zvok je 
bil bolj kompakten, pesmi pa so odslikavale odtujenost 
individuma in siv vsakdan. Leto kasneje so se v poplavi t.i. 
brit-pop ljubljencev, s prepričljivimi nastopi ter s sodelovanjem 
pri številnih projektih (plošča HELP, ki je bila namenjena 
otrokom v Bosni) znašli na vrhu priljubljenosti. Četrta 
uspešnica STREET ŠPIRIT (po DRY AND HIGH, FAKE THE 
PLASTIC TREES in JUST) in nagrade britanske glasbene 
industrije so pomenili zmagoslavje. REM in ALANIS 
MORISSETTE so jih hoteli na svojih koncertih, sam TONY 
BENNETH pa je prepeval njihovo CREEP.
Fantje pravijo, da sta na njihovo ustvarjanje najbolj vplivala 
PENDERSKI in ENNIO MORRICONE. Zbirkol2 pesmi (med 
katerimi je tudi LUCKY z albuma HELP), so posneli kar v 
mobilnem študiju, ki so ga za to priložnost kupili. S prejšnje 
naveze so obdržali tonskega mojstra NIGELA GODRICHA in 
oblikovalca STANLEYA DOWNOODA.
Nekateri so ta odličen glasbeni podvig, večplastno, že primerjali 
z legendarnim DARK SIDE OF THE MOON skupine PINK 
FLOYD. Skupino, ki bo avgusta po prvi veliki uspešnici 
PARANOID ANDROID izdala tankočutno KARMA POLICE 
boste med drugimi nastopi (nastopali so na velikem junijskem 
koncertu ZA TIBET) lahko izsledili tudi na festivalu 
GLASTOBURY. THE GUARDIAN, ki je poleg NME in drugih 
glasbenih publikacij v vseh možnih superlativih ocenil OK 
Computer je zapisal, da bi na ovitek plošče morali natisniti DO 
NOT PLAY IF YOU ARE FEELING FRAGILE. Kompleksne 
in intenzivne kompozicije in tekste morate poslušati večkrat in 
naenkrat.

Mediteran
festival

Petek, 4. julij ob 21.00

DIANA MIRANDA (Brazilija)
Diana Miranda prihaja (poglej fotografijo) 
iz Brazilije, natančneje iz mesta Nordeste, 
njena glasba pa je mešanica latino glasbe, 
funky in jazzy ritmov ter afriških tolkal. 
Njen glas je poln energije in senzualnosti, 
njen koncert je kot vročica, njeno petje je 
izpod peres kritikov zvabilo same dobre 
koentarje.
Leta 1994 je bila Diana ena od zvezd jazz 
festivala v Montreux-u, ni vrag, da ne bo 
razgrela tudi Mediterana.

Sobota, 5. julij ob 21.00

CRAOBH RUA (Irska)
Irska glasba je preplavila svet. Kdo ne pozna U2, 
Sinead 0’Connor, Cranberries, Kelly family in 
drugih, ki irsko tradicijo vnašajo v sodobne 
glasbene stile. Manj poznamo tradicionalno irsko 
glasbo, čeprav smo že nekajkrat gostili 
Dublinerse in je celo Šifrer poslovenil nekaj 
njihovih tradicionalnih viž.
Ob kultnih The Chiftans so prav Craobh Rua 
(Rdeča smer) iz Belfasta najbolj eminentni 
predstavniki izvajalcev tradicionalne Keltske 
glasbe. Zagotovo bodo s svojimi tradicionalnimi 
glasbili, dudami, piščaljo, bendžom, kitaro in 
predvsem izvrstnim večglasnim petjem, zapolnili 
vse razpoke v soseščini Manziolijevega trga.
NASLEDNJI KONCERTI: 
Petek, 11. Julij
fina Pupedan (SLO)
Sobota, 12. Julij
Romano Rai (SLO)
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ZA ČISTE IN ZDRAVE ZOBE
S podelitvijo nagrad najboljšim razredom v osnovnih 
šolah se tudi v izolski občini zaključuje vsakoletna 
preventivna akcija "Za čiste in zdrave zobe". Zaključna 
prireditev Obalno-kraške regije je bila v Sežani 28.maja. 
Z Obale so se zaključne prireditve udeležili samo 
predstavniki zmagovalnih razredov z učiteljicami 
Zdravstven' delavci smo se odločili, da bomo z akcijo 
stimulirali in s tem spodbujali otroke k rednemu in 
marljivemu čiščenju zob. Ta način dela že daje vidne 
rezultate. Na vsaki šoli dobijo trije prvouvrščeni razredi 
nagrade, prav tako otroci v malih šolah. Tekmovanje 
vključuje učence nižjih razredov osnovnih šol. 
Zmagovalec šole je razred z najvišjim številom točk. 
Letošnji zmagovalci pa so:
Oš Vojka j muc -Ib z učiteljico Anamarijo štihovič, 
podružnica Korte - Š.razred z učiteljico Ljudmilo Albreht,
Oš Livade - 4.a z učiteljico Liljano Hrvatin,
Oš Dante Alighieri - 2.razred z učiteljico Eleno Angelini 
Republiška nagrada je zobna pasta, zato smo se domenili, 
da otroke stimuliramo z reklamnimi nagradami. Nagrade, 
primerne za otroke, so nam omogočili številni sponzorji 
na Obali, katerim se tudi javno zahvaljujem. Z lepimi in 
bogatimi nagradami so bili otroci zelo zadovoljni. Ob 
pomoči vzgojiteljice tudi otroci dnevno vrtijo zobno 
ščetko po ustih. Ob zaključku male šole pa si zaslužijo 
pohvalo "Zajček". Delo učiteljev in vzgojiteljev je pri 
razvijanju zdravstvene kulture, zaradi njihovega 
pedagoškega znanja, vpliva in možnostmi dela z učenci, 
izredno dragoceno in nenadomestljivo za zdravstevno 
vzgojo. Hvala!

Marina Čok Ref. za zobozdr.vzgojo in prev. v ZD Izola

Adriatic ®
agent
d.o.o. pooblaščena agencija

• SKLEPAMO VSE VRSTE 
ZAVAROVAN)
• NUDIMO CELOTEN 
ZAVAROVALNI SERVIS
• OPRAVLJAMO CENITVE IN 
LIKVIDACIJO VSEH ŠKOD
• NUDIMO PRAVNO 
SVETOVANJE
Posebna ponudba!
Vsi, ki boste pri nas sklenili obvezno 
avtomobilsko zavarovanje boste sodelovali v 
žrebanju lepih nagrad.
1. nagrada: Brezplačno enoletno obvezno 
avtomobilsko zavarovanje
2. nagrada: Aparat za gašenje
3. nagrada: več praktičnih daril

To pa še ni vse!
Vsi, ki ste ali še boste v naši agenciji ali preko 
našega zastopnika sklenili katerokoli 
zavarovanje boste sodelovali v posebnem 
letnem žrebanju.
1. nagrada 7-dnevni paket v hotelu Krka v 
Strunjanu
2. nagrada Več praktičnih nagrad

Javno nagradno žrebanje bo sredi decembra 
meseca v uredništvu Mandrača.
Varno je lahko tudi prijetno.

Izola / Cankarjev drevored 4 
tel.: 066 63-611 / tel.Srfax: 066 65-275

IZ ffMBULfiNTE
Piše dr. Andrej Dernikovič

Še nekaj zgodnjepoletnih novic iz ambulante

Tudi letos prihaja poletje, z njim dopustniki na 
svojih nekaj kvadratnih centimetrih obale, in z 
njimi več dela v ambulante. Tudi zdravniki 
hodijo na dopuste poleti (tudi oni so ljudje), pa 
smo tam: še daljše čakalne dobe kot sicer, ne 
bodo nobena redkost.
Ker še ni prepozno in ker vozni red dopustov 
ni nobena uradna ali poslovna skrivnost, vam 
kar sam nepooblaščeno prinašam dopustniške 
termine vaših dohtarjev, da boste lahko čim 
več nujnega postorili, ko so še dosegljivi.

KDO OD KDAJ DO KDAJ

Dr Veselinovič: od 25. avgusta do 13. sept. 
dr. Pešič: od 3o. junija do 12. julija in

od 28. julija do 9. avgusta 
dr. Gregorič: od 14. julija do 26.julija in

od 11.avgusta do 23. avgusta 
dr.Dernikovič: od 4. avgusta do 29.avgusta

Glede pediatrov, ginekologa in še koga pa vas 
naj informira še kdo drug, lahko kar po 
službeni dolžnosti.
V času odsotnosti vašega zdravnika ni 
posebnega nadomestila in se smete poslužiti 
ostalih zdravnikov po vaši prosti presoji oz. 
izbiri oz. ko boste pač prišli na vrsto. 
Premislite ali gre res za spremembo 
zdravstvenega stanja, ki jo lahko razrešite le z 
zdravnikovo pomočjo. Gre morebiti le za 
prehodno spremembo že znane bolezni? Ali 
pa morebiti potrebujete čez nekaj tednov 
napotnico in si jo za vsak primer želite 
preskrbeti že sedaj?
Vaš zdravnik bo kmalu z dopusta in marsikaj 
bo hitreje, manj boleče, laže rešljivo, kot pa če 
obiščete zdravnika s katerim se slabo ali pa 
sploh ne poznate.
No, ko je nuja je pač nuja in v takih primerih 
pač nihče ne bo preveč nergal.

Dolgo in zmerno vroče poletje vam želi
dr. Dernikovič Andrej

IŠČEM PRIJATELJA 
IN NOVI DOM

V nekaj naslednjih številkah Mandrača bomo 
objavili fotografije in podatke o psih, ki so v 
oskrbi v koprskem azilu. Če iščete dobrega 
prijatelja in zvestega psa, potem se odločite in 
pokličite na telefon, ki je objavljen na tej strani. 
Poleg opisanih, je v zavetišču za zavržene živali še 
veliko brezdomih psov, za katere Obalno društvo 
proti mučenju živali išče topel dom in vestne 
lastnike.

ROLFI - je
pribl, eno leto 
star samec, 
mešanec z nem. 
ovčarjem, je ne
koliko plašen, 
vendar zelo pri
jazen pes, ki 
nestrpno čaka 
nekoga, ki bi ga imel rad, tudi če ima hišo z vrtom.
GAJA - je pribl. 7 
mesecev stara 
samička, mešanka s 
škotskim ovčarjem, 
vendar nekoliko 
temnejša, je igriva 
pa vendar umirjena, 
prijazna in nežna 
psička, ki bi bila 
primerna tako za stanovanje kot hišo z vrtom.
SIVI - je pribl, 
leto star samec,
mešanec med nem. 
ovčarjem in šnavcer- 
jem, je zelo živahen 
pes, zato potrebuje 
nekoga, ki bo hodil z 
njim na dolge
sprehode in ga s tem 
razveseljeval.

CICA - je pribl, 
meseca stara 
mička, mešanka, ki 
bo zelo majhne rasti, 
kot vsi mladički je 
izredno igriva in 
simpatična, vendar
tudi nežna in ___________
zaenkrat nebogljena psička, primerna je za v 
stanovanje kot pes za družbo.

Na Društvo se lahko obrnete tudi v primeru, da se 
je vaš pes izgubil, saj obstaja možnost, da se 
nahaja v azilu. Vse podatke o psih, pogojih za 
oddajo in možnosti posvojitve steriliziranih 
samičk, lahko dobite na telefonskih številkah 
066/283-832 in 066/281-373, prostovoljne 
prispevke, za katere se vam že vnaprej 
zahvaljujemo, pa lahko nakažete na žiro račun 
ODPMŽ Koper 51400-678-41997.

MALI OGLASI
Jasnovidec Matej in 
vedeževalka Erika vam 
prerokujeta osebno, po pošti 
ali po telefonu. Zvedeli boste 
vse o prihodnosti. Tedenski in 
mesečni horoskopi.
Telefon: 061 / 132-93 -67

Prodamo polovico hiše v 
Hrvatini. Stanovanjske 
površine 83m2; klet, telefon, 
nekaj vrta, mirna lokacija, edini 
stanovalci.
Pokličite. 066/ 38 - 208 dopol. 
ali 066/ 528 - 619 zvečer.

Najamem opremljeno ali 
polopremljeno eno ali 
dvosobno stanovanje, Ankaran 
- Koper - Izola Sprotno plačilo. 
Pokličite: 066/ 38 - 208 do 
15h ali 528 - 619 zvečer. KLIMA NAPRAVE

KLIMA NAPRAVE
VSE VRSTE PREMIČNIH IN STABILNIH 

(SPLIT) KLIMA NAPRAV PROIZVAJALCA 
DELONGHI

vi.k.ing

klima naprave
Okt.rev.

L9IlTlTlY!J9fl 63ioiz°la
TMlrArArA^hllm tel. 066 - 62 - 990
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Križanka g. Marije 
Boljetove skriva sicer 
dokaj znan izrek, 
vendar pa se boste 
morali vse eno
nekoliko potruditi, da 
ga boste našli 
Odgovore pošljite 
najkasneje do torka 
8.7.1997. Prispeli 
pravilni odgovori bodo 
sodelovali v žrebanju 
nagrade - papige. 
Tokrat pa smo
izžrebali Marijo 
Žlender iz Malije 114. 
Marija, čestitamo. In 
vam obenem želimo 
mnogo lepih trenutkov 
ob pitju brazilske kave, 
po katero lahko 
pridete od ponedeljka 
naprej.

VODORAVNO
1. začetek gesla 
13. membrana
16. svetovna reka, ki teče okrog sveta
17. prsni oklep konjenikov
19. Anton Novačan
20. kraj v Azerbejdžanu ob izlivu reke Kure v 
moije
21. ženska, ki zadnja nekaj obdeluje
23. oznaka reke
24. junakinja romana Moja draga...
25. dolge neprekinjene vrste (avtom)
26. trenje
27. pritok Drine
28. davica
30. najslavnejša slika L. da Vincija
32. prvi in četrti vokal
33. reška knjižna založba
34. spodnje okončine
35. arabski žrebec
36. izdelki za okras telesa
38. tuje ž. ime
39. mesto v Italiji
43. hišni bog pri Rimljanih
44. jadranski otok
46. it. otok (Napoleon)
48. konec gesla
49. stara država ob Tigrisu
51. lastna vrtilna količina delca (elektrona)
53. sodobnik Keltov
55. solmizacijski zlog
56. povzročitelj virusne bolezni
58. Špan. spolnik
59. zdravnik izkušen v terapiji
62. tuje ž. ime
63. vrsta sesalca
67. Otilija ljubkovalno
68. ako
69. mesto v J Franciji

70. oznaka Zenice
71. mesto v Gani
74. americij
75. nem. skladatelj (Ludvig van...)
79. veznik
80. Zevsova ljubica v grški mitologiji
81. usmeijenost k dobremu
82. nadležna žuželka
84. reka v Ukrajini
85. star srebrn avstrijski novec
86. strjeni del

NAVPIČNO
1. trnasta rastlina (robidnice)
2. ideal, filozof, smer iz 17. stol.
3. juti podobno vlakno
4. vrsta holandske jadrnice
5. radon
6. vnetje jajčnika
7. drugo ime za lignit
8. zvijača
9. slov. pesnik Klopčič
10. drugo ime za evrotas
11. morski rak s kleščami
12. est
13. oranžada
14. ena od projekcij
15. duša (lat.)
18. ribje jajčece
22. največji ptič, ki ne leta
25. naslov turškega guvernerja v Egiptu
27. votla mera
29. hitro gibanje
30. izumrli paletinski narod
31. nem. - avstrijski slikar iz 15. stol. 
(Konrad)
34. najdaljša reka na svetu

37. pisana papiga
38. evropski veletok
40. češki pesnik Josef, tudi gr. boginja letnih 
časov
41. Trbiž po ital.
42. musl. m. ime
43. levak
45. kdor se ukvarja s špedicijo
47. an. igralec Guinness
50. kravji glas
52. dva pritoka Rena
54. Huseinova država
57. naveličanost, otožnost (angl.)
60. pomada brez konca
61. grška črka
64. nadaljevanje gesla
65. drugo ime za dušik
66. sevanje
69. prazgodovinsko zatočišče pod skalnim 
previsom
72. znižev. gladine
73. delec z nabojem
76. hišni svet
77. reka v sev. Nemčiji
78. mati Izide in Ozirisa v egip. mitol.
81. kilovolt
83. oznaka Hrvatske
84. oznaka Danske

TRGOVINA ZA MALE ŽIVALI

^lAbingo

^•»^ONGO

KUPON št. 32



KRIMIN ALIJE
Čeprav so cene navite že od konca aprila, moramo vseeno 
ugotoviti, da se prava sezona še ni začela. Na to nas opozarja 
vreme, ki ni še ta pravo. Pa še ena stvar je, nad katero se velja 
zamisliti. Morski psi namreč zamujajo. Še vsako pravo sezono so bili 
prisotni, letos pa...

Igrali so se
Iz vrtca Školjka so sporočili, da je 
neznanec vstopil v vrtec skozi 
odprto okno, ki je služilo 
prezračevanju. Policisti so odšli 
na kraj in ugotovili, da so v vrtec 
po vsej verjetnosti vdrli otroci, ki 
so se tam igrali z razno raznimi 
avtomobilčki.

Suh k sodniku, 
moker k 
zdravniku
Na Velikem trgu je prišlo do 
spora med znancema. Kot 
običajno je domnevno bil 
posredi alkohol, spora pa 
udeleženca žal nista znala rešiti 
sporazumno, zato so bili 
potrebni tudi fizični prijemi. Prvi 
je namreč prijel drugega in ga

zalučal v morje. Z dejanjem si je 
prislužil srečanje s sodnikom za 
prekrške.

Cena al fuego
Iz stanovanja v Koprski se je 
zastrašujoče kadilo. So šli dečki in 
kaj ugotovijo ? Občan si je 
večerjo nekoliko preveč segrel, 
pri zračenju stanovanja pa je 
oddajal dimne signale.

Sicer pa so v minulem tednu, 
kljub prisotnosti letalonosilke 
kradli kot srake. Izginili sta dve 
kolesi, iz odprtega avtomobila 
je nekdo odnesel torbo z vsemi 
dokumenti, s servisne ploščadi v 
marini pa je nekdo ukradel 
motorno kolo znamke Yamaha 
registrske štev. KP H5 07 .

STRMA POT V RAJ

Bele skale so eden redkih, neokrnjenih in še nepozidanih delov slovenske obale, pravi 
mali raj, ki ga po lepoti prekaša le še Mesečev zaliv v soseščini. Bele skale in sploh 
divja plaža od Belvederja do roba izolske občine je bila od nekdaj priljubljeno 
kopališče Izolanov.
Veliko zgodb znajo povedati povojne generacije o tem delu slovenske obale, od tistih 
o državnem švercu do klasičnih ljubezenskih avantur. Bila so leta, ko se je ob obali 
trlo batan, jadrnic, gliserjev in še česa, Bele skale so bile kot nekakšna poletna 
romarska pot. Zdaj je Izolanov precej manj, plažo pa so zasedli navtični turisti in 
gostje bližnjega avtokampa. Prav slednji se morajo na poti do divje plaže pošteno 
potruditi, saj jih čaka prava planinska tura po več kot 100 metrskem nasipu, ki ne 
vzbuja posebnih občutkov varnosti. Pred časom se je del nasipa celo odkrušil, vendar 
so domiselni naturisti hitro naredili "obvoz". Seveda je celotna pot nezavarovana in 
nevarna posebej za otroke in starejše osebe. Ker ne gre za to, da bi do Belih skal 
naredili avtocesto, saj gre vendarle za naravni park, bi bilo še najbolj prav, da bi 
nevarno pot zaprli in ljubiteljem "divje narave" svetovali pešpot od plaže pod 
Belvederjem, pa tudi kakšen "barkarol" bi na ta način morda prišel do kruha.

fotooptika RIO Ljubljanska 24 IZOLA tel.: 066/ 61 403, fax: 066/ 67 044

IBIZA
že od 15.992 DEM 

UGODNO KREDITIRANJE 
AVTO JEREB - Polje 21 (Prodajni center Ruda) Izola 

Tel.: 066 / 62 - 424 Fax: 066 / 67- 854

TRGOVSKA 4 / OBRTNA CONA / 6310 - IZOLA

TRGOVINA REZERVNIH DELOV 
ZA RENAULT, OPEL CITROEN, 
FIAT, ZASTAVA, LADA IN 
JAPONSKA VOZILA

tel.: 066/ 64 - 547, 65 - 778 
fax: 066/ 65 - 779

AVTODELI
UGODNE CENE
MOTOR. OLJE RSL 20011/1 374 SIT
MOTOR. OLJE RSL 20015/1 1.815 SIT
AKUMULATOR SAEM12 V - 45Ah
6.960 SIT
AKUMULATOR SAEM 12V - 7QAh
9.840 SIT
AVTOPL. SAVA EXACT145R 13
5.634 SIT
AVTOPL. SAVA EXACT155/70 R13
6.510 SIT

ODPRTO
VSAK DAN od 9-13 in od 15-17 
SOBOTA 9-13


